
Brugerrådsmøde GBH, den 18. marts 2024, kl. 16.00 – 18.00 
____________________________________________________________ 
 
Hvor:  Greve Borgerhus, lokale 27 
Til stede:  Frank Christiansen, Freddy Christiansen, Tonni Nielsen, Inge-Lise Jensen, Mette Fiirgaard 

Schneefeldt, Britta Jacobsen,  
Ikke til stede: Paula Didriksen, Bente Sølvsten, Heidi Larsen 
Referent:  Bodil V. Nielsen (GIFC-administration) 
 

 

1. Godkendelse af dagsorden 

Freddy ønsker punkt om etablering af Cafe på dagsordenen.  

Dette blev godkendt.  

 

2. Opfølgning på sidste referat  

- Gardiner i salen:  Rullegardin inden for døren til venstre er ikke aktiveret. Bodil 

undersøger.   

- Etablering af teleslynge: Arbejdet er færdiggjort. Der er teleslynge i den store sal og i 

Pejsestuen.  

Der opleves aktuelt problemer med, at lyd fra lokale på 1. sal generer personerne i 

lokale med teleslynge. 

Tonni har en aftale med Dennis torsdag den 21. marts hvor de kigger på det.  

Der kan etableres teleslynge i alle lokaler da der ikke er krav om bestemt størrelse på 

lokale og der er dermed fortsat ønske om at få etableret teleslynge i flere rum.    

Bodil undersøger om der er generelt krav om teleslynge i offentlige lokaler. Umiddelbart 

er vurderingen, at dette kun er tilfældet ved nybyggeri.  

Inventar: Alt inventar er til stede  

- Rengøring i lokale 27: Det var primært rengøring af køleskab som var en udfordring og 

køleskabet er nu fjernet. Øvrig rengøring er tilfredsstillende.   

- Smæklås i lokale 27: Er endnu ikke ordnet. Bodil kontakter Dennis.  

- Reoler til kælderen: Reolerne er sat op.  

- Overdækning: Da det vurderes, at udgiften til etablering af overdækning vil blive for høj 

set ift. udnyttelsesgraden arbejdes der ikke videre med projektet.   

- Problemer med nøgler: Punkt på dagsordenen.  

- Status på økonomi: Punkt på dagsordenen.  

- Head sets: Der er leveret to head sets. Pris 6.990 kr. ekskl. moms.   

 

 



- Depotrum på 2. sal: Hvis der skal etableres flugtvej, vil udgiften blive for høj til, at det 

kan afholdes indenfor borgerhusets budget. Evt. etablering skal derfor søges hos Center 

for Teknik & Miljø.  

Lokalerne må godt anvendes som depot og inden der arbejdes videre med projektet, bør 

det overvejes om der er brug for lokalerne som opholdsrum.  

- Service på opvaskemaskine: Opvaskemaskinen fungerer tilfredsstillende.  

- Urinaler: Er udbedret og virker.  

- Transportable og faste tavler er i dårlig stand: Der er to stk. whiteboards og alt er OK. 

- Wi-Fi: Bodil sørger for, at der bestilles et skilt. 

- Dobbeltbooking: Skyldtes en fejl. Problemet er løst.  

3. Den kommende daginstitution  

Frank og Freddy har været til møde med entreprenører, landskabsarkitekt, projektleder mv. 

fra Center for Skoler & Dagtilbud og Center for Teknik & Miljø. 

Der kommet et fælleslokale på 54 m2 som vil kunne bookes efter kl. 17.00. Lokalet vurderes 

umiddelbart ikke at være relevant for borgerhusets brugere, at benytte.  

Herudover vil der være et trappeområde som evt. kan anvendes til koraktiviteter.  

Der bliver ikke yderligere store fællesrum da de enkelte stuer vil få adgang direkte udefra.   

Der er fortsat stort ønske om, at daginstitutionen kan anvende lokaler i borgerhuset. F.eks. 

ønskes billedkunstlokale anvendt.  

Dette vil være helt i orden så længe lokalerne benyttes på borgerhusets præmisser.   

Udover fælles anvendelse af lokaler er det planen, at institutionens legeplads skal kunne 

bruges som fællesområde f.eks. ifm. sommerfestival mv.   

P-forhold under byggeriet kan blive et stort problem.  

Umiddelbart var det tanken, at parkering skulle ske på Greveager. 

Dette vurderes problematisk ift. tung trafik til og fra byggeri, levering af varer mv.  

I stedet foreslog Frank og Freddy, at det skal undersøges om der er mulighed for midlertidig 

parkering på græsrabatter langs Lillevangsvej.  

Det har tidligere været på tale, at der skulle etableres faskiner på borgerhusets område. 

Dette er nu ændret så det alene vil ske på daginstitutionens område.  

Byggeprojektet startes op i efteråret 2024.  

 

4. Nøgler til Borgerhuset 

Der har været en del opstartsproblemer men de er nu løst.  

Det bemærkes, at Dennis har været særdeles hjælpsom hvilket man er glade for.  

Herudover bemærkes det, at det er fint at der nu er kommet styr på hvem som har nøgler til 

borgerhuset.  

Frank ønsker nøgle som giver adgang til samtlige lokaler i borgerhuset. Bodil bestiller.  

 



5. Kælderen    

Der ønsker overblik over hvilke foreninger som har depotplads i kælderen.  

Pernille har tidligere været rundt og registrere hvem som har adgang til depotplads/skabe. 

Bodil ser om listen kan findes.  

 

Der opleves ikke længere fugtighed/vand i kælderen efter, at der er udført reparation.  

6. Henvendelse fra Petanque klubben  

Petanque klubben har ønske om bord/bænkesæt og overdækning.  

De har efterfølgende søgt om bord/bænkesæt hos Ældresagen og brugerrådet går dermed 

ikke videre med henvendelsen. 

 

Petanque klubben arbejder videre med ønske om overdækning. 

 

7. Økonomi, herunder planlægning af investeringer  

Brugerrådet anvendte ikke rådighedsbeløb i 2023 hvilket er uhensigtsmæssigt.  

Det er derfor vigtigt, at beløbet 181.767 kr. bliver anvendt i 2024.  

 

Formand for Forretningsudvalget i GIFC Ronni Nielsen indkalder Frank til møde om 

brugerrådets ønsker i 2024.  

 

Brugerrådet har følgende ønsker: 

- Oplader til mikrofon 

- Skilt med ”Dør er låst” på køkkendør ud til det fri  

- 7 nye borde til lokale 27 samt skilt med beskrivelse af opsætning og antal personer  

- Evt. kaffemaskine til det lille køkken 

- Underskudsgaranti sommerfestival og julemarked rådighedsbeløb 40.000 kr.  

- Lys ”juletræ” til flagstangen 

- Etablering af Cafe i Lokale 27. Se dagsordenspunkt.  

- Evt. ny vaskemaskine – dog virker den nuværende og ønsket skal derfor ikke prioriteres højt.  

8. Etablering af Cafe i lokale 27 

Inspireret af besøg i Cafe Freddy i gammel posthusbygning på Kolding banegård foreslår 

Freddy og Emilie, at der etableres en lignende Cafe i Greve Borgerhus med placering i lokale 

27 hvor der er mulighed for direkte adgang fra haven.  

 

Cafeen kan møbleres med hygge møbler fra f.eks. Røde Kors og tanken er, at den i vid 

udstrækning skal drives af frivillige. 

 



Frivillighedscentret har ønske om at skabe konceptet ”Fællesskab for alle” og Cafeen skal 

således henvende sig til og være åben for sårbare, ensomme og alle øvrige målgrupper i alle 

aldre.  

Der kan eventuelt indgås samarbejde med ny forpagter på Cafe Langsiden hvilket vil kunne 

være hensigtsmæssigt ift. regler og rammer omkring tilberedning og salg af fødevarer. 

Det er tanken, at der skal søges fondsmidler.  

Lokale 27 anvendes ikke i vid udstrækning og etablering af Cafe vil derfor ikke skabe 

problemer.  

Brugerrådet synes, at ideen er god og at Frivilligcentret skal arbejde videre med konceptet.  

9. Eventuelt 

Frank har modtaget invitation til Sommerfestival. Invitationen sendes ud sammen med 

referat.  

 

Folk skal huske at rydde op på infostativer, bogreol og opslagstavler.  

Britta gennemgår jævnligt og smider ikke relevant materiale ud.  

 

Møderække 

14. maj kl. 16.00 

27. august kl. 16.00 

26. november kl. 16.30 med julespisning 

 

Bodil indkalder i Outlook.  


